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RĒZEKNES NOVADA DOME 

TERITORIĀLĀ KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2024.gada 8.februārī Nr. 3 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēde atklāta plkst. 09:00 
 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Staņislavs Šķesters  
 
Sēdi protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Vilis Deksnis, Domes 
priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts 
Vasīlijs Arbidāns, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, 
Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, 
Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guna 
Popova, Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Aivars Buharins. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Aija Kiserovska – personīgi iemesli, 
 Deputāts Anita Ludborža – pārejoša darbnespēja. 

 
Uzaicinātie: 

- Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Edmunds Džiguns (3.§.) 

Darba kārtībā: 
 
1. Par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 

komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par ielas pārdēvēšanu Maltas pagasta Maltā. 

3. Informatīvais ziņojums par LR Saeimas Zaļo un Zemnieku savienības frakcijas iesūtīto 
vēstuli ar lūgumu sniegt priekšlikumus/ierosinājumus plānotajiem grozījumiem 
Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likumā. 

   
1.§ 

Par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 
komisijas nolikuma apstiprināšanu 
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Ziņo Žanna Balode: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada sadarbības 
teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Pašvaldībai bija savs nolikums? 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Nē. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Visu laiku bija kopīgais ar Rēzeknes valstspilsētas pašvaldību? 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Cik tālu ir izstrādāts valstspilsētas pašvaldības nolikums? 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

05.02.2024. notika komitejas sēde un 08.02.2024. notiks Rēzeknes 
valstspilsētas pašvaldības domes sēde, kur nolikums tiks apstiprināts. 
Rēzeknes novada pašvaldība saņēma Valsts ugunsdzēsības un glābšanas 
dienesta saskaņojumu 30.01.2024, agrāk par šo datumu neko nevarēja 
darīt. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šī nolikuma pamatprincipi arī ir saskaņoti? Tad Rēzeknes valstspilsētas 
pašvaldība arī saņēma Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienesta 
saskaņojumu? 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Pārējo institūciju saskaņojums bija nepieciešams? 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Civilās aizsardzības nolikumu izstrādā Civilās aizsardzības komisija. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kādas personas? 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Tika iekļauti pašvaldību izpilddirektori, pašvaldību policijas priekšnieki. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Komisijai tagad būs liels darbs - apzināt visas patversmes, vēl kaut 
kādas darbības jāveic saistībā ar situāciju valstī un pasaulē. 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Tas jau ir izdarīts. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Vasīlijs Arbidāns, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, Felicija 
Leščinska, Staņislavs Šķesters, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada sadarbības 
teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma 
apstiprināšanu". 

 
2.§ 

Par ielas pārdēvēšanu Maltas pagasta Maltā 
Ziņo Gatis Pučka: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes "Maltas apvienības 
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pārvalde" 2024.gada 12.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par ielas pārdēvēšanu 
Maltas pagasta Maltā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Pagājušajā komitejas sēdē šīs jautājums tika atlikts. Notika tikšanās arī 
apvienībā. Runājam ar speciālistiem, ar apvienības pārvaldes vadītāju, 
viņa vietniekiem. Tika izskatīts šīs jautājums, rezultātā vienojamies, ka 
ielai varētu būt "Stacijas iela" nosaukums. Jautājums palika par 
numerāciju un arī kā šo jautājumu varētu juridiski sakārtot. Kas ir 
izdarīts: lūdzu, precizējiet robežas, vai ir apzināti īpašnieki? 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Īpašnieki apzināti. Sazinājāmies ar Valsts zemes dienestu, bet, diemžēl, 
atbildi saņēmām par vēlu. Lēmuma projekts vēl nav izstrādāts. 
Konceptuāli paliekam, ka tā iela būs Stacijas ielas sākums. Būs 
jāprecizē numerācija ar Valsts zemes dienestu. Tur būs 1A, 1B, 1C... 
Nebūs vairāk "Stacija Malta iela", adresācijas arī mainīsies uz Dzelzceļa 
ielas pusi. Viss būs precizēts un sagatavots lēmuma projekts. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir jautājums par Lūznavas pagasta teritorijas vienu māju. 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Viena māja atrodas Lūznavas pagasta teritorijā, bet mājas nosaukums ir 
"Maltas stacijas iela 9". Teritoriāli skaitās Lūznavas pagastā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet, kādreiz tas bija atdots Maltas pagastam. 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Pēc teritoriālā plānojuma ir, bet, diemžēl, tur nevarēja iezīmēt robežas, 
jo zemes vienība ir iekšā dzelzceļa zemes gabalā. Dzelzceļš skaitās 
Lūznavas pagastā, automātiski tā zemes vienība ir iesprostota tur. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Juridiski zemes vienību nevar pārcelt, jo tā pieder citam zemes gabalam, 
kas ir citā teritorijā. 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šeit ir nopietni jautājumi, kas vēl ir jāsaskaņo ar Valsts zemes dienestu. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Dzelzceļš tagad ir samazinājis savu teritoriju. Varbūt kaut ko izdomāt? 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Nē, nesanāks. Tur ir aizsargjosla, bet te tiek runāts tieši par zemes 
vienību. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Aicinu atturēties, kamēr nav informācijas no atbilstošām iestādēm, lai 
varētu precīzi izlemt par ielas nosaukumu un citām niansēm. 
Konceptuāli atbalstam, ka paliks viena "Stacijas iela". Īpašumiem tiks 
piešķirta atbilstoša numerācija: 1A, 1B utt... Jautājums ir par ielu 
sadalīšanu - ka dalās divās, pienāk no Viļānu ielas puses. Par to jājautā 
VSIA "Latvijas Valsts ceļi". Tas līkums - tas ir tranzīta ceļš. Iespējams, 
ka tā konstrukcija arī nav labi izveidota. Šobrīd lēmumu nav iespējams 
pieņemt, jo nav sagatavota pilnībā precizējoša informācija saistībā ar 
Valsts zemes dienestu. 

 
Nolemj: 

1. Atlikt darba kārtības jautājumu "Par ielas pārdēvēšanu Maltas pagasta Maltā". 
2. Uzdot Maltas apvienības pārvaldei sagatavot precizējošu informāciju attiecībā uz 

jautājumu par ielas nosaukuma pārdēvēšanu. 
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3.§ 
Informatīvais ziņojums par LR Saeimas Zaļo un Zemnieku savienības frakcijas iesūtīto 

vēstuli ar lūgumu sniegt priekšlikumus/ierosinājumus plānotajiem grozījumiem 
Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likumā 

 
Izskatīts:  
Informatīvais ziņojums par LR Saeimas Zaļo un Zemnieku savienības frakcijas iesūtīto 
vēstuli ar lūgumu sniegt priekšlikumus/ierosinājumus plānotajiem grozījumiem 
Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likumā. 

 
 
 
Sēde slēgta plkst. 09:31 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs                                                                              Staņislavs Šķesters 
 
 
 
 
Protokoliste                              Žanna Savčenko 
 


